
Będzie więcej otwartych basenów?

2019-07-04

W okresie wakacyjnym w Krakowie funkcjonują tylko dwa odkryte baseny. Jak przekonuje radny Łukasz

Gibała, powinno ich być więcej. Z kolei radny Rafał Komarewicz zwraca uwagę na powtarzające się

problemy z klimatyzacją w pojazdach MPK.

Jak zauważa radny Łukasz Gibała, przed około 10 laty z mapy miasta zniknęły trzy odkryte

baseny: Krakowianka w Borku Fałęckim, basen Wisły w rejonie stadionu oraz nazywany

basenem Polfy obiekt przy ul. Gustawa Eisenberga w Grzegórzkach. Jeszcze wcześniej

zamknięty został basen Cracovii. Obecnie do dyspozycji mieszkańców pozostały zaledwie dwa

odkryte baseny: Clepardia na Prądniku Białym oraz Wandzianka (dawna Krakowianka) w Nowej

Hucie. Według radnego to stanowczo za mało na potrzeby niemal milionowego miasta. Odkryte

baseny spełniają nie tylko rolę pływalni, ale też dają możliwość odpoczynku i rekreacji na

świeżym powietrzu. Radny dopytuje, czy rozważana jest budowa w Krakowie basenów

odkrytych. Z kolei jeśli budowa basenów odkrytych nie jest planowana, to jakie są przyczyny

decyzji o rezygnacji z tego rodzaju inwestycji?

W związku z licznymi skargami mieszkańców na duchotę oraz wysoką temperaturę w pojazdach

komunikacji miejskiej, radny Rafał Komarewicz proponuje, aby Miejskie Przedsiębiorstwo

Komunikacyjne dokonało ponownego przeglądu stanu klimatyzacji oraz naprawienia

ewentualnych usterek. Radny prosi także o zobowiązanie zarządu MPK, aby kierowcy i

motorniczy mieli obowiązek uruchamiania co trzy przystanki zapowiedzi głosowej, że

klimatyzacja działa i należy zamknąć okna w pojeździe.
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